

CYCLING
CYCLISME
CANADA



Addendum to the selection criteria for the 2025 Junior Track World Championships:

April 5, 2025

Sprint and Keirin:

Because there is currently no time standard for the junior women's Time Trial for the new 1,000m distance, the Junior Worlds selection criteria are amended as follows:

- Priority 2: Winners of the Junior Time Trials at the 2025 Canadian Junior Track Championships who have achieved the [Junior B standard in the flying 200m](#) between Nov. 1, 2024, and the selection date.
- Priority 3: 2nd place finishers in the Junior Time Trials at the 2025 Canadian Junior Track Championships who have achieved the [Junior B standard in the flying 200m](#) between Nov. 1, 2024, and the selection date.

Addenda aux critères de sélection pour les Championnats du monde juniors sur piste 2025 :

5 avril 2025

Sprint et keirin :

Étant donné qu'il n'y a actuellement pas de standard de temps pour le contre-la-montre féminin junior pour la nouvelle distance de 1 000 m, les critères de sélection des Championnats du monde juniors sont modifiés comme suit :

- Priorité 2 : Les gagnants des contre-la-montre juniors aux Championnats canadiens juniors sur piste 2025 qui ont atteint la [norme junior B au 200m lancé](#) entre le 1er novembre 2024 et la date de sélection.
- Priorité 3 : Les 2e places dans les contre-la-montre juniors aux Championnats canadiens juniors sur piste 2025 ont atteint la [norme junior B au 200 m lancé](#) entre le 1er novembre 2024 et la date de sélection.